
Zápis z 2. zasedání pedagogické rady Základní školy, Brno, Herčíkova 19, p. o. 

Školní rok: 2019/2020 

Datum: 24. 2. 2020 

Účast členů: 

                       Mgr. Jan Rozbořil 

                       Jitka Marinčová 

                       Jitka Vítková 

                       PaedDr. Petr Halík, ŘŠ - přísedící 

 

Program zasedání: 

1) Rozpočet z obce pro rok 2020 

2) Předběžný plán větších oprav 

3) Hodnocení I. pololetí šk. roku 2019/2020 

4) Přípravy pro zápis do 1. tříd, den otevřených dveří 

5) Různé 

 

Průběh zasedání: 

 Předseda ŠR přivítal členy a předložil body jednání. 

1) ŘŠ seznámil přítomné s výší rozpočtu pro chod a opravy školy a poděkoval za vstřícnost 

     z obce. Finance z rozpočtu považuje za dostatečné, s možností využit je pro zkvalitnění 

     výbavy školy. 

2) Pro letošní rok je plánovaná příprava projektu pro generální opravu školního bazénu, ke 

     které by mělo dojít v létě r. 2021 (cca 3 měsíce). 

     Stále se projednává možnost zřídit přístřešek pro koloběžky žáků, kteří je využívají k cestě 

     do školy/ze školy. Největším problémem v souvislosti s tímto opatřením je stanovení 

     prostoru, který by pro tento účel sloužil, a bezpečnostní opatření. 

 

3) I. pololetí šk. roku 2019/2020 proběhlo bez vážných problémů; 2 žákyním byl udělen 

     druhý stupeň z chování; ŘŠ schválil odklad klasifikace o měsíc 2 žákům, kteří neměli 

     splněný počet známek v předmětech z důvodu nemoci. 



4) V souvislosti s letošní přípravou zápisu do 1. tříd počítá ŘŠ s možností přijmout cca 75 

     nových žáků do 3 tříd – více nelze kvůli naplněné kapacitě učebních místností ve škole. 

     Vedení školy připravuje na přelom měsíců březen/duben Den otevřených dveří, aby jej 

     využili hlavně zájemci o zahájení školní docházky. 

 

5)  

    a) J. Marinčová sdělila ŠR dotazy a připomínky rodičů: 

        I. možnost přilehlé trávníky u školy označit zákazy volného výběhu psů 

        II. stížnost na občasný průjezd aut po pěší stezce mezi školou a rehabilitačním 

             střediskem s lékárnou (poznatek i učitelů) 

        III. stížnost na paní učitelku AJ ohledně jejího přístupu k žákům i rodičům (viz zpráva) 

    b) J. Rozbořil přednesl poznatky za učitele školy: 

         I. možnost přechodu družinových oddělení na čipový systém kvůli snazšímu vstupu do 

            budovy školy 

         II. návrh na elektronické omlouvání žáků přes ŠIS (zrušení papírových omluvných listů) 

         III. možnost vybavení na školní zahradu – lavičky, … 

         IV. renovace atria školy 

         V. pořízení dalších šatnových skříněk pro žáky 2. stupně 

          VI. kapacita školy je na nejvyšším vrcholu, nutnost počítat se stálým zájmem o 

                vzdělávání na naší ZŠ, a tím potřebou řešit stávající možnosti, popř. další 

                nástavby/přístavby 

 

Zapsal: Mgr. Jan Rozbořil 

Četly a souhlasí: Jitka Marinčová 

Jitka Vítková 

 

V Brně dne 26. 2. 2020 


